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Interpelacja

ws. informacji o liczbie i rozkładzie kursowania klimatyzowanych tramwajów

Szanowny Panie Prezydencie,
 

zwracam się z uprzejmym zapytaniem o informację nt. liczby tramwajów w zasobie MPK 
Poznań sp. z o.o. wyposażonych w klimatyzację oraz o możliwość informowania 
mieszkańców w rozkładach jazdy o tym, które kursy są obsługiwane klimatyzowanymi 
pojazdami.
 

Podróże w wypełnionych tramwajach, przy wielostopniowych upałach, a dodatkowo bez 
działającej klimatyzacji, mogą stanowić zagrożenie dla mieszkańców, zwłaszcza osób 
starszych. Informacja podana w rozkładzie o tym, który kurs jest obsługiwany pojazdem 
klimatyzowanym będzie dużym ułatwieniem przy planowaniu podróży dla osób 
szczególnie wrażliwych na wysokie temperatury.
 

Uprzejmie proszę o ustosunkowanie się do interpelacji.





Z wyrazami szacunku,


